



**University of
Nottingham**
UK | CHINA | MALAYSIA

Global University Publications Licence

English

The University of Nottingham Ningbo China is committed to producing and disseminating high quality research to global audiences. It supports the principle that research should be free and accessible to the public. It supports open access to research.

Each Author grants to the University of Nottingham Ningbo China a nonexclusive, irrevocable, worldwide license to exercise all rights under copyright relating to the publication in any medium, provided that it is not sold for a profit.

The licence applies to all publications authored at the University of Nottingham Ningbo China. Publications completed before the adoption of this policy are excluded.

Authors have freedom and control in publication strategies. Authors can delay access for a specified period of time when needed. Authors can specify the licence for reuse.

Each Author will provide an electronic copy of the author's final version at the point of acceptance and no later than the date of publication.

This copy will become the University Version of Record which is licenced to the University of Nottingham Ningbo China. The publication will be available to the global public through the University.



University of
Nottingham

UK | CHINA | MALAYSIA

全球高校出版物许可

中文版

宁波诺丁汉大学致力于培育高质量的研究，并向全球公众传播。它支持科研产出应免费向公众开放的原则，支持科研的开放获取。

每位作者授予宁波诺丁汉大学一份非排他性、不可撤销的全球高校出版物许可，允许宁波诺丁汉大学在不以营利为目的的前提下，在任何媒介上行使与其出版物有关的版权规定的所有权利。

该许可适用于宁波诺丁汉大学产出的所有出版物，但不包括该政策生效前完成的出版物。

作者可自由选择、控制出版策略，可根据需要延迟出版物开放获取时间，可指定共享许可协议。

每位作者应在出版物被录用时，提供一份最终版的电子副本，不得迟于出版日期。

该副本会成为授权给宁波诺丁汉大学的记录版本，通过学校向全球公众开放。